
 

 

 

Zápis z 5. veřejného zasedání Osadního výboru Krčín 

konaného dne 11. 10. 2016 od 19 hodin v knihovně ZŠ Krčín 
 

PŘÍTOMNI: Ing. Pavel Dostál, Jiřina Grymová, Jiří Hladík, Jiří Škoda, Ing. Miroslav Vintera, 

Ladislav Zelený. 

OMLUVENI: Jiří Klemt, Ing. Martin Klika, Ing. Zdeněk Slavík, Irena Voříšková. 

NEPŘÍTOMNI: Ing. Ondřej Slavík. 

HOST: Zdeňka Pfeiferová. 

PROGRAM 

1. Kontrola plnění usnesení z minulého zasedání OV    

2. Informace ze zasedání ZM    

3. Projednání příp. pachtů zemědělských pozemků 

4. Posouzení návrhu na pojmenování komunikací  

5. Investiční priority v k. ú. Krčín v roce 2017 

6. Diskuze, různé 

 

PRŮBĚH JEDNÁNÍ 

Předseda OV přivítal přítomné a oznámil, že ZM vzalo na vědomí rezignaci Mgr. Martina Volfa na 
funkci člena OV Krčín a za novou členku zvolilo paní Jiřinu Grymovou, kterou představil a přivítal 
na jednání. 

 

1. Kontrola plnění usnesení a doporučení z minulého zasedání OV 

- žadatelka o pronájem pozemku v Dobrušské ul. p. p. č. 246/2 o výměře 220 m2 svůj záměr 
přehodnotila a nájem za stanovených podmínek odmítla 

- propachtování pozemků k zemědělskému podnikání je stále ve stavu jednání  

- o pronájem nebo výpůjčku pro sekání trávy pozemku v Dobrušské ul.  p. p. č. 249/2 o výměře 
820 m2 nikdo neprojevil zájem 

- RM nesouhlasila s umístěním světla na stožár VO v ul. Železova louka 

- světlo VO v Nahořanské ul. u čp. 326 instalováno 

- betonové schody na stezce od zvonice ke křižovatce ulic Na Kopci, bří Čapků částečně opraveny 

- odpadkový koš u plakátovací tabule v ul. Na Strážnici (nad Kujalkou) umístěn 

 

2. Informace ze zasedání ZM (21. 4., 16. 6., 22. 9. 2016)  

- ZM vzalo na vědomí nové skutečnosti týkající se projektu cyklostezky z ulice K Sirkárně přes  
Popluží do Elektrárenské ul. a souhlasilo s tím, aby se tato investiční akce nerealizovala  

- ZM vzalo na vědomí zápis z jednání pracovní skupiny Propustek Krčín (inundační most 
v Husitské ul. byl zařazen mezi prioritní akce města v letech 2017 – 2020) 

- ZM schválilo dotaci TJ Sokol Krčín 100.000 Kč na zateplení a opravu fasády sokolovny 

- ZM neschválilo prodej pozemku v ul. Na Kopci p. p. č. 469/11 o výměře 3079 m2 zájemci, který 
nabídl cenu 555 Kč/m2, protože nabídnutá cena byla nižší o 45 Kč za 1 m2, než je cena stanovená 
znaleckým posudkem  



 

 

- ZM na základě závěrů Pracovní skupiny stará škola vzalo na vědomí předložená doporučení a 
návrhy (mj. nebourat budovu, zajistit minimálně současný stav budovy, zařadit stavební akce 
související s rekonstrukcí budovy do zásobníku investic města a další - podrobnosti v usnesení ZM 
114-7439/16)  

- ZM schválilo novou položku rozpočtu 2016 – PD stavební úpravy chodníku v ul. 1. máje 

- ZM schválilo plánovací smlouvu na rekonstrukci vozovky III/30821 ze Spů do Krčína, stavba bude 
provedena v roce 2017 

- ZM schválilo projektové záměry základních škol (mj. i záměr ZŠ Krčín na rekonstrukci půdních 
prostor a vytvoření odborné učebny a kabinetu pro praktickou výuku přírodovědných předmětů a 
podporu výuky a práce s digitálními technologiemi) 

  

3. Projednání příp. pachtů zemědělských pozemků 

- OV projednal žádost o pachty pozemků, v k. ú. Krčín a doporučuje zachovat funkční cestu na 
části p. p. č. 1138 o výměře 500 m2, druh pozemku ostatní plocha. Historická cesta vede od 
teletníku k trojhraňáku na Metuji a bývá stále užívána.  

 

4. Posouzení návrhu na pojmenování komunikací 

OV projednal návrh RM na pojmenování dvou ulic v Krčíně:  

a) odbočky od ulice Nahořanské vedoucí na letiště, pro kterou je navržen název Letecká 

b) ulice vedoucí od ulice Nahořanské na druhou stranu k bývalým kravínům ZD, zde je 
navržen název Zemědělská 

Po diskuzi členové OV jednomyslně nedoporučují ani jeden z navrhovaných názvů, doporučují 
ponechat stávající stav. V prvním případě se jedná o okrajovou místní komunikaci, na jejímž konci 
jsou pouze letištní budovy, žádná další výstavba se tam neplánuje. S novým pojmenováním ulice 
nesouhlasí ani Aeroklub. Podle vyjádření jeho předsedy by jejich organizace byla nucena změnit 
adresu ve všech dokumentech, databázích a rejstřících, což by jim přineslo nemalé finanční 
náklady, časové zaneprázdnění a zbytečné starosti. V druhém případě se sice nabízí jeden 

pozemek k výstavbě (p. p. č. 469/11), tato lokalita však přímo sousedí se zastavěným územím, 

které již nese název Na Kopci a tuto adresu by logicky měl nést i případně nově postavený dům. 
Dále je zapotřebí připomenout, že v areálu bývalého družstva má sídlo několik firem, pro které by 
případné přejmenování této ulice přineslo obdobné komplikace jako u letiště. 

 

5. Investiční priority v k. ú. Krčín v roce 2017 

Dne 19. 9. byl předseda OV vyrozuměn, aby do následujícího dne zaslal investiční priority OV 
Krčín na rok 2017, které následně projednávala RM. Protože vzhledem k časové tísni nebylo 
možné svolat jednání OV, předseda shromáždil a zaslal MěÚ požadavky, které vycházejí z dosud 
nerealizovaných opatření, jež byla OV Krčín projednávána ve stávajícím volebním období (viz 
níže). 

a) inundační mostek v Husitské ulici 

b) rekonstrukce chodníků v Dobrušské ul. v souvislosti s rekonstrukcí vozovky Spy - Krčín 

c) rekonstrukce alespoň nejhorších částí chodníků v ulicích Na Strážnici, Nahořanská (část) a 
bratří Čapků v souvislosti s plánovanou přeložkou nadzemního elektrického vedení do země 

d) instalace měřiče rychlosti v Nahořanské ulici 

e) vybudování chybějících částí chodníků v Husitské ulici od mostku za čp. 17 po most pod 
kostelem (podél p. p. č. 134/4 ) a chodníku v ulici Na Kopci od čp. 245 směrem ke kostelu (podél p. 
p. č. 25/16 a 25/15)  

 

5. Diskuze, různé 

Předseda OV informoval vývoji situace při skládkování biomasy za bývalou cihelnou směrem k 
Jáselnému (majitel firmy má OŽP stanoven nový termín na odklizení a rekultivaci) 

Z diskuze vyplynuly následující požadavky a doporučení:  



 

 

- OV trvá na doporučení přidat jedno světlo na stožár VO v ul. Železova louka (předseda OV 
projedná na místě a po setmění s vedoucím TS) 

- OV doporučuje opravit povrch frekventovaného chodníku (alespoň v jeho horní části, která je 
v nejhorším stavu) a zvýšení intenzity osvětlení v ul. Pod Strážnicí (Kujalka). Vyasfaltovaný 
chodník je hojně využíván žáky ZŠ i obyvateli docházejícími na zastávky autobusů Krčín - most. 

- OV nedoporučuje prodej pozemku p. p. č. 236/42 o výměře 69 m2 a části pozemku p. p. č. 236/2 
o výměře 5 m2 panu P. S. z majetku města pod opěrnou zdí (černou stavbou) v ul. Železova louka, 
doporučuje vrátit pozemek do původního stavu, pokud to nebude možné, umožnit max. pronájem 

- OV doporučuje zabývat se instalací repliky sošky sv. Václava na křížek na Žižkově náměstí, který 
byl ukraden  

- OV doporučuje dosypat štěrk na točně u sokolovny a na stezce v parku v místech, kde se tvoří 
kaluže 

- OV doporučuje jednat s majitelem pozemku u zahradnictví, na kterém stával drážní domek 
(zřejmě SŽDC), aby posekal vzrostlý plevel (2,5 m vysoký) na něm rostoucí 

 

POUŽITÉ ZKRATKY 
OV – Osadní výbor, RM – rada města, ZM – zastupitelstvo města, ZŠ – základní škola, p. p. č.  - 
pozemková parcela číslo, PD – projektová dokumentace, k. ú. - katastrální území, OŽP – odbor 
životního prostředí, MěÚ – Městský úřad, VO – veřejné osvětlení, SŽDC – Správa železniční a 
dopravní cesty 

 

ZAPSAL 
Jiří Hladík, předseda OV Krčín 18. 10. 2016 

  



 

 

 

Usnesení z 5. veřejného zasedání Osadního výboru Krčín 

konaného dne 11. 10. 2016 od 19 hodin v knihovně ZŠ Krčín 
 

OSADNÍ VÝBOR KRČÍN 

- doporučuje zachovat funkční cestu na části p. p. č. 1138 o výměře 500 m2, druh pozemku 
ostatní plocha 

 

- nedoporučuje návrh na pojmenování dvou ulic v Krčíně postoupený radou města k posouzení, 
doporučuje ponechat stávající stav 

 

- trvá na doporučení přidat jedno světlo na stožár VO v ul. Železova louka (předseda OV 
projedná na místě a po setmění s vedoucím TS) 

 

- doporučuje opravit povrch chodníku (alespoň v jeho horní části, která je v nejhorším stavu) a 
zvýšení intenzity osvětlení v ul. Pod Strážnicí (Kujalka) 

 

- nedoporučuje prodej pozemku p. p. č. 236/42 o výměře 69 m2 a části pozemku p. p. č. 236/2 o 
výměře 5 m2 panu P. S. z majetku města pod opěrnou zdí (černou stavbou) v ul. Železova louka, 
doporučuje vrátit pozemek do původního stavu, pokud to nebude možné, umožnit max. pronájem 

 

- doporučuje zabývat se instalací repliky sošky sv. Václava na křížek na Žižkově náměstí, který 
byl ukraden  

 

- doporučuje dosypat štěrk na točně u sokolovny a na stezce v parku v místech, kde se tvoří 
kaluže 

 

- doporučuje jednat s majitelem pozemku u zahradnictví, na kterém stával drážní domek (zřejmě 
SŽDC), aby posekal vzrostlý plevel (2,5 m vysoký) na něm rostoucí 

 

ZAPSAL 
Jiří Hladík, předseda OV Krčín 18. 10. 2016 

 

 

 


